

聚茂阳光房，玻璃房，温室花房，暖房，Glasshouse

产品名称	聚茂阳光房，玻璃房，温室花房，暖房，Glasshouse
公司名称	广州聚茂五金塑料有限公司
价格	面议
规格参数	形状:房屋型 抗风压性能:12级 阳光顶材质:钢化玻璃
公司地址	广州市花都区狮岭镇新庄村福星经济社82（可作厂房使用）
联系电话	13925023303 13326461058

产品详情

产品介绍 product introduction

此款花房，既可以装玻璃（3-6mm）也可以装pc阳光板（4-8mm），铝材采用管状接头结构，厚度1-2mm。长度可以无限延长。既可以用来当温室花房，又可以当成休闲阳光房。坚固耐用，经济实惠，组装方便。你还等什么呢？材料：铝型材，接头，不锈钢螺丝螺母，玻璃/pc阳光板，塑料盖板等。 this new greenhouse series is designed with polycarbonate sheet and glass can be served at the same time without changing the frame work. customers can choose polycarbonate sheet (4mm-8mm) or tempered glass (3-6mm) at their needs .materials: aluminum profile, aluminum connector, bolts & nuts, pc sheet/tempered glass, plastic cover etc.

产品特点 product features:

1. 通过2格或3格中间格，可以无限延长，根据各需自由选择。
 2. 既可以安装pc阳光板（4-8mm），又可以安装钢化玻璃（3-6mm），或者同时安装两种，不需更换铝材。
 3. 同样采用连接件结构，组装方便，比传统花房要省出一半时间。
 4. 门和窗比普通花房做了许多改进。
 5. 安装水槽落水系统。
 6. 15年厂家保证，舒心使用。
1. simply add section of 2 or 3 to expand with no limitations. select number of sections needed for job. 2. polycarbonate sheet or glass can be served for this new model greenhouse. the thickness ranges from 4mm to 8mm (pc sheet) or 3mm to 6mm (glass). this transformation is infeasible for the traditional greenhouses. 3. 'click-in' aluminum connectors make it very easy to install and secure panels. half time is saved from the traditional greenhouse. 4. great improvements on doors and windows. 5. standard water pipes is designed for water saving; 6. 15 years of factory warranty for the frame brings you years of gardening enjoyment and profits.

产品尺寸: product size:

长x宽x高：194x261x250cm，

包装：纸箱包装

窗户：2个细节图片 details:

包装 packing:

本产品的形状是房屋型，抗风压性能是12级，阳光顶材质是钢化玻璃，框架结构材料是铝方型骨架，产品型号是GM34403-B，保质期是15年